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Conceptnotulen Algemene Leden Vergadering dd. 25 november 2023 
 
Locatie  : Topsportcentrum Rotterdam 
Aanwezig : Roel Goffin (voorzitter), Ron van Vliet (vicevoorzitter), Joost Grundeken (penningmeester) 

Sandra Heerius (secretaris) en Margôt Hölscher (bestuurslid)  
      Jaap Wals (directie) 
    Maarten-Jan de Koning (manager Competitie en Arbitrage) 
    Danny de Ruiter (manager Verenigingsservice en Productontwikkling) 
Financiële 
Commissie : Rachelle Philipsen en Ronald Thijssen  
Ereleden : Ton van Linder, Klaas Toes en Ad Tielemans 
Verenigingen : Green Park Handbal Aalsmeer, Atomium’61, AHV Achilles, DES’72, Heerle, HVBS,   

  Oliveo Handbal, RKDES, Roda’71, Saturnus Leiden, TOGB, V&S, Ventura, VOC, Westlandia, 
Westsite,    
  WHC/Den Haag en ZVBB’21 

Afwezig  : Monique Witziers (bestuurslid), Handbal Houten (met kennisgeving) 
 
 
1. Opening 

1.1. Opening en welkom door de voorzitter  

− Roel Goffin (voorzitter) opent de vergadering en heet allen welkom. Hij deelt aansluitend mede dat Monique 
Witziers (bestuurslid) niet aanwezig is en stelt de nieuwe vicevoorzitter, Ron van Vliet, voor.  

− Ron van Vliet (vicevoorzitter) stelt zich voor en deelt mede Talentontwikkeling, de Handbalagenda 2032 en 
vanuit het bestuur het WK 2025 in zijn pakket te hebben.  

− Roel Goffin (voorzitter) memoreert dat er voorafgaande aan deze vergadering een financieel vragenuurtje is 
geweest, waarvan 8 belangstellenden gebruik van hebben gemaakt. 

− Roel Goffin (voorzitter) maakt even een ‘rondje langs de velden’ en vraag of aanwezige verenigingen nog iets 
mede te delen hebben: 

o VOC beschikt sinds kort over een nieuwe sporthal voor 500 toeschouwers, waar echter de 
parkeermogelijkheden beperkt zijn. Tip: maak bij bezoek gebruik van het OV. 

o Roda’71 beschikt niet meer over een sporthal, daar Rotterdam als sportstad wordt aangemerkt. 
o Atomium’61 beschikt over een nieuwe generatie (jonge) leden, die zich nu als vrijwilliger opwerpen. 
o HVBS is met haar 1ste damesteam gepromoveerd naar de 1e divisie.  

 
1.2. Vaststellen rechtsgeldigheid algemene ledenvergadering 
Roel Goffin (voorzitter) stelt vast dat de vergadering, door het aantal aanwezige leden/verenigingen, rechtsgeldig 
is. 
 
1.3. Benoemen stemcommissie  
Dick van Groen (AHV Achilles) en Rob van de Vecht (Westsite)hebben zich beschikbaar gesteld om zitting te 

nemen in de stemcommissie  
en worden derhalve benoemd.  

 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 

2.1. Ingekomen stukken 
Roel Goffin (voorzitter) deelt mede dat er zaterdag 18 november jl. een brief is ontvangen van Rick Wolbertus, 
namens de scheidsrechters A-groep van de landelijke werkgroep, met het verzoek deze tijdens de vergadering te 
behandelen. Het onderwerp en de inhoud van deze brief, het betrof de vergoeding aan scheidsrechters, was 
echter tijdens de reguliere bestuursvergadering op 17 november jl. besproken en is een besluit genomen. De brief 
is 21 november jl. door Maarten-Jan de Koning (manager Competitie en Arbitrage) en Margôt Hölscher 
(bestuurslid) beantwoord.  
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Aanvullend deelt Margôt Hölscher (bestuurslid) mede dat het NHV fiscaal gebonden is aan het betalen van 
vergoedingen. Wat zowel voor de competitie- als bekerwedstrijden het geval is.  
Ad Tielemans (erelid en voorzitter van de landelijke werkgroep officials) vraagt om meer aandacht voor 
scheidsrechters waarvan er enkele dit weekeinde in het buitenland wedstrijden leiden.  
 
2.2. Mededelingen  

− Het Bondsbestuur onderzoekt de mogelijkheden om het OKT voor de dames in april 2024 in Nederland te 
laten spelen, mogelijk in samenwerking met TIG-Sports en SportVibes. Binnenkort waarschijnlijk verzoek 
kandidaatstelling vanuit IHF. Uiteraard afhankelijk van plaatsing dames A op komend WK in Denemarken, 
toewijzing en voorwaarden door IHF en een sluitende financiële businesscase.  

− Het Bondsbestuur geeft een “voorwaarschuwing” m.b.t. een uitdaging voor de begroting 2024-2025. Hierin 
moeten wellicht keuzes gemaakt worden in aanpassing van de contributies, eigen bijdragen en keuze voor 
uitzendingen van nationale teams en activiteiten.  
Dit heeft mogelijke gevolgen van het programma van het Beach Handball en topsporthandbal.  

− Het NHV en de KBHB hebben het voornemen tot het oprichten (vereniging) van de North-West Handball 
League (BENE-League). Dit geeft deze competitie een formele status en betere mogelijkheden voor het 
vermarkten Deze oprichting kan door een bestuursbesluit worden genomen.  

− Tijdens het (online) IHF Congres op 2 november 2023 is de IHF President's Development Awards uitgereikt 
aan het NHV. Deze prijs heeft geen financiële bijdrage tot gevolg.  

 
2.3. Toevoeging Guido Torenbeek en Jolanda van Summeren aan Tuchtcommissie 
De Tuchtcommissie behoefde uitbreiding. Het bondsbestuur heeft Guido Torenbeek en Jolanda van Summeren bij 
bestuursbesluit benoemd.  De definitieve benoeming zal tijdens de algemene ledenvergadering van juni’24 
geformaliseerd worden. Geen van de aanwezigen is hierop tegen.  

 
3. Beheer en middelen – jaarstukken 2022-2023 

3.1. Seizoenverslag 2022-2023 
Aan de hand van een presentatie licht Jaap Wals, algemeen directeur, het seizoenverslag toe. 
1. Impuls Communicatie Breedtesport: 
• Leden zijn meer en beter voorzien in informatiebehoefte door nieuwsbrieven, content, good practices, (cross-

mediale (activatie)campagnes e.d.; 
• GJDBD: uitbreiding aantal clinic-uren van 4.400 naar 6.000; 60.000 kinderen en 450 basisscholen. Lesaanbod 

verbeterd en verenigingen meer betrokken.  
2. Versterken verenigingen: 
• Er zijn 31 clusterbijeenkomsten (najaar en voorjaar) geweest 
• Het Sportbestuurdersplatform is uitgebouwd (23 → 81) 
• Er zijn Themabijeenkomsten georganiseerd 
• Er zijn bijeenkomsten m.b.t. Besturen met impact georganiseerd  
• Der zijn succesvolle initiatieven gestart in “handbalarme regio’s” 
3. Optimaliseren competities: 
• Onderzoeken (gedaan) naar klantreizen en flexibilisering 
• Invoering 2e speelrecht voor spelers t/m 22 jaar om onbeperkt met senioren mee te spelen 
• Met 5 andere teamsporten geparticipeerd in project topcompetities 
• Herijking van het aanbod Beach Handball competities 
4. Arbitrage: 
• Er zijn op 17 locaties, met 390 deelnemers, scheidsrechter cafe’s georganiseerd 
• Er wordt aan verenigingen ondersteuning verleend bij het begeleiden en opleiden van scheidsrechters 
• Er zijn 7 Regionale werkgroepen officials gestart  
5. Start activatie WK2025: 
• Planontwikkeling verenigingen 
• Kick-off met presentatie partners en speelsteden 
• Organisatie verder vormgegeven   
 
Om de resultaten van de het seizoenplan 2023-2024 goed te kunnen monitoren op het realiseren van de 

voorgenomen activiteiten, zijn alle activiteiten voorzien van KPI’s en is er eigenaarschap aan iedere activiteit 

gekoppeld. Middels een managementrapportage per kwartaal volgt het bestuur de voortgang en 

resultaatgerichtheid en zal daarover in het seizoenverslag bij de Algemene ledenvergadering  eind  2024 

rapporteren . 
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Met verwijzing naar de toelichting, stelt de heer Van Groen (AHV Achilles) de vraag of er een regionale spreiding 

is m.b.t. het project Gooi Jij De bal Door en of het ledenwinst heeft opgeleverd. 

− Als antwoordt deelt de algemeen directeur mede dat er een regionale spreiding is en dat er aan de onderkant 

een ledenaanwas van 7% is.  

De heer Van Linder (erelid) is van mening dat het meespelen van de jeugd bij senioren (uitbreiding 

speelgerechtigheid) een gevaar voor de lichamelijk conditie kan zijn en een verantwoordelijkheid voor deze 

spelers heeft. 

− Hierop antwoordt Maarten-Jan de Koning, manager Competitie en Arbitrage, dat hier geen signalen over 

ontvangen zijn en dat dit per speler verschillend is. Wel dienen de verenigingen hier zelf aandacht aan te 

besteden en hierin een balans in proberen te vinden.  

De heer Van Someren (Heerle) vraagt wat er door het NHV wordt gedaan om senioren te werven c.q. te 

behouden. 

− De algemeen directeur antwoordt dat hier geen stimuleringsprogramma voor is. Aansluitend deelt de manager 

Competitie en Arbitrage mede, dat de medewerker competitie innovatie, onderzoekt of flexibelere 

competitievormen mogelijk zijn.  

De heer Tielemans (erelid en voorzitter van de landelijke werkgroep officials) geeft aan dat er door het samen 

werken in de clusters, i.c.m. met de Werkgroep Regionale Officials (WRO) meer mogelijkheden zijn tot het 

begeleiden en opleiden van scheidsrechters en dat ook invloed heeft op de ontwikkeling en leeftijd van 

scheidsrechters.  

− Aanvullend deelt Roel Goffin (voorzitter) mede dat hier KPI’s voor zijn vastgesteld, die gemonitord worden.  

3.2. Financieel verslag en seizoenrekening 2022-2023 
Aan de hand van een presentatie licht Joost Grundeken (penningmeester) het financieel verslag en 
seizoenrekening toe.  

− De seizoenrekening laat bij de lasten ten opzichte van de begroting een overschrijding van ± 0,5 mio. zien, dat 
wordt veroorzaakt door hogere (indirecte) personeelskosten, hogere organisatiekosten (bondsbureau) en een 
stijging van kosten bij de kernactiviteiten. 
Bij de baten is er meer ontvangen dan begroot. Dit wordt voornamelijk veroorzaakt door hogere inkomsten 
sponsoring en IHF/EHF bijdragen, door NOC*NSF verstrekte subsidies en hogeren opbrengst door inkomsten 
aan kernactiviteiten (bijdrage TeamNL, inkomsten interlands en bijdragen deelnemers Handbalacademies). 

− Als toelichting op de financiering van de seizoenambities 2022-2023 verwijst de penningmeester mede naar 
het seizoen 2021-2022. 
Door Covid 19 waren er minder activiteiten, wat een batig saldo van € 194.000,-- opleverde. De activiteiten uit 
het seizoen 2022-2023 zijn mede gefinancierd uit het batig saldo van 2021-2022. In de begroting 2022-2023 is 
deze € 194.000,-- als bate opgenomen onder II, overige inkomsten. In de Jaarrekening 2021-2022 is deze € 
194.000,-- toegevoegd aan de bestemmingsreserve als onderdeel van het eigen vermogen. 
In de jaarrekening 02022-2023 is geen bate van € 194.000,-- verantwoord in de staat van baten en lasten. De 
begroting 2022-2023 is aangepast voor vergelijkingsdoeleinden: 
 
Resultaat begroting ALV juni 2022 € 12.367,-- positief 
Correctie Bijdrage bestemmingsreserve € 194.000,-- negatief 
Resultaat Begroting Jaarrekening 2022-2023 € 181.633,-- negatief 

 
De aanpassing betreft uitsluitend voor presentatiedoeleinden en heeft geen effect op de activiteiten. 

− Momenteel doet de Belastingdienst onderzoek naar toepassing van de BTW (periode 1 juli 2018 tot 1 juli 
2023). BTW afdracht en aftrek wordt door NHV toegepast voor de Topsportactiviteiten, waaronder de Handbal 
Academie. Door de Belastingdienst zijn hier verschillende vragen over gesteld, waar op het moment van 
afronden van de jaarrekening nog geen formeel standpunt van de Belastingdienst is ontvangen. Bij het 
onderzoek wordt het NHV ondersteund door een fiscaal expert van RSM Accountants en belastingadviseurs.  
 

3.3. Verslag registeraccountant 
De registeraccountant, AuditNL Oost, geeft in haar oordeel aan dat de in dit jaarverslag opgenomen jaarrekening 
een getrouw beeld van de grootte en de samenstelling van het vermogen van Nederlands Handbal Verbond per 
30 juni 2022 en van het resultaat over 1 juli 2022 tot en met 30 juni 2023 in overeenstemming met Titel 9 Boek 2 
BW en de in Nederland geldende Richtlijn Jaarverslaggeving C1 Kleine organisaties - zonder – winststreven. 
 
3.4. Verslag Financiële Commissie 
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In haar verslag gaat de Financiële Commissie in op de samenstelling van de commissie, de nieuwe werkwijze en 
het beoordelen van de jaarrekening. Als appendix zijn de taken van de Financiële Commissie toegevoegd. 
De Financiële Commissie heeft gedetailleerde onderbouwingen ontvangen van de individuele posten en heeft 
voldoende informatie ontvangen om zich een oordeel te kunnen vormen over de cijfers. Zij meent dat de aan de 
Algemene ledenvergadering verstrekte informatie van voldoende diepgang is om een oordeel over de cijfers te 
kunnen geven. Waarbij wel opgemerkt dat er op de doelmatigheid van kosten gelet moet worden. 
Het advies van de Financiële Commissie aan de Algemene ledenvergadering is om de jaarrekening 2023-2024 
goed te keuren. 

− Op de vraag van de heer Van Groen (AHV Achilles) of de antwoorden op vragen, vooraf gesteld tijdens het 
vragenuurtje, aan eenieder wordt gezonden, wordt door de voorzitter aangegeven dat die in de notulen van de 
ALV opgenomen wordt bij het desbetreffende agendapunt. Er wordt geen separaat verslag van het informeel 
vragenuurtje gemaakt. 

− Op de vraag van de heer Van der Vecht (Westsite) wordt de toelichting van de Financiële Commissie in de 
notulen van de ALV verwerkt.  

− Naar aanleiding van een opmerking van de heer Ruiters (V&S) wordt het ledenaantal aan een controle 
onderworpen en eventueel een correctie gemaakt. 

 
3.5. Vaststellen balans en staat van baten en lasten 
Onder applaus en bij acclamatie wordt het seizoenverslag vastgesteld. Bij acclamatie wordt de balans en staat 
van baten en lasten vastgesteld. 
 
3.6. Verlenen decharge aan de leden van het bondsbestuur 
Bij acclamatie wordt het bestuur decharge verleend voor het gevoerde beleid. 

              
4. Update WK2025 

4.1. Toelichting op de plannen  
Aan de hand van een presentatie geeft Margôt Hölscher (bestuurslid) een toelichting. 

− Het NHV is weer een half jaar verder in de voorbereiding. Het bestuur heeft een bezoek gebracht aan het WK 
2025 vrouwen, waar gesprekken met de organisatie hebben plaatsgevonden. 

o De strategie is momenteel gericht op de verkoop van de tickets: het realiseren van een uitverkocht 
huis bij de wedstrijden van TeamNL; het maximaliseren van verkoop van de overige wedstrijden en 
het voeren van een internationale campagne voor het uitverkopen van de ½ finales en de finale in 
Ahoy (Rotterdam). 

o De partners: Bieden van exposure en associatierechten, onafhankelijk zijn van vaste rechten vanuit 
IHF en SportFive en lange termijn binding van partners (aan het NHV). 

o De verenigingen: Optimale betrokkenheid en enthousiasme- van verenigingen, leden en vrijwilligers 
bij het WK Handbal, ticketsales via verenigingen stimuleren en vrijwilligers primair werven bij 
verenigingen (focus op verenigingen rondom speelsteden).  

▪ De afgevaardigde van Roda’71/Rotterdam vraagt of het mogelijks is om eerder bij het WK 
2025 betrokken te worden.  Hierop wordt geantwoord dat het 2e kwartaal 2024 hier meer over 
bekend is. Hier is ook overleg over met Rotterdam Sportsupport.  

▪ Als antwoord op de vraag van de afgevaardigde van Atomium’61, hoe we het WK 2025 in 
Nederland meer bekendheid gaan geven, wordt geantwoord dat er een campagne hiervoor 
gepland staat.  

o Met verwijzing naar Gooi Jij De bal Door, is project MI25IE gestart: Het is onze WK-droom om heel 
Nederland handbal te laten beleven. Dat is onze missie. We gooien alles in de strijd, dagen je uit en 
zorgen ervoor dat je onze mooie sport niet meer loslaat. Samen op weg naar het WK Handbal 2025 in 
Nederland. 

 
5. Vaststellen statuten en reglementen 
De voorzitter geeft aan dat, als bijlage bij de agenda, enkele wijzigingsvoorstellen worden voorgesteld m.b.t.  het  
Algemeen Reglement, het Tuchtreglement, het Wedstrijdreglement en de Onverenigbaarheden.  
  
5.1 Wijziging artikel 3 van het Algemeen Reglement: Aanpassing leeftijdsgrenzen die al enkele jaren worden  

Toegepast, maar nog niet verankerd zijn in het Algemeen Reglement. 

− De heer Ruiters (V&S) stelt voor de leeftijdsgrens te verplaatsen naar 1 oktober (net zoals de scholen). 
o Maarten-Jan de Koning (manager Competitie en Arbitrage) antwoordt dat dit meer gevolgen heeft. 

Echter bij het onderzoeken naar verandering van/in de competitie wordt dit ‘meegenomen’. Hier zal 
tijdens de Algemene ledenvergadering van juni 2024 op teruggekomen worden (actie). 
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Zoals eerder door Maarten-Jan de Koning (manager Competitie en Arbitrage) is aangegeven, wordt 
onderzocht of de competitie anders ingericht moet/kan worden. Een eventuele verandering wordt 
stapsgewijs doorgevoerd en  
voor de Algemene ledenvergadering najaar 2024 geagendeerd. 

 Na deze toelichting wordt het wijzigingsvoorstel aangenomen. 
     
5.2  Wijziging artikel 32 lid 11 van het Wedstrijdreglement: betreft dispensatieregeling gemengde teams voor de 
 C-Jeugd. Deze dispensatieregeling wordt al enkele jaren gehanteerd, maar is nog niet geformaliseerd. 

− De vertegenwoordiger van ZVBB’21 is van mening dat het aantal gemaximaliseerd en niet onbeperkt moet 
worden. 

o Maarten-Jan de Koning (manager Competitie en Arbitrage) antwoordt hierop dat het streven van het 
NHV is, om met meer jongens in een aparte poule te spelen. Waardoor er meer balans ontstaat. Mo-
gelijk kan er vooraf aan het spelen van de wedstrijd overleg tussen de beide coaches van de teams 
plaatsvinden, zodat het voor allen leuk blijft. 

o Ton van Linder (erelid) merkt op dat hier een verantwoordelijkheid bij de teambegeleiding (pedago-
gisch oplossen) ligt.  

Na deze toelichting en opmerkingen wordt het wijzigingsvoorstel aangenomen. 
 
5.3 Wijziging artikel 16 en 17 van het Tuchtreglement: Voorlopige sanctie en Tenuitvoerlegging 
 Zonder opmerkingen wordt het wijzigingsvoorstel aangenomen.  
 
5.4 Onverenigbaarheid van functies: Het NHV heeft een protocol opgesteld, waarin wordt aangegeven op welke 

wijze met mogelijke vrijwillige dubbelfuncties binnen de organisatie wordt omgegaan en welke onverenigbaar-
heden er zijn bij het vervullen van een functie. De diverse bepalingen zijn reglementair geborgd in de Statuten, 
het Algemeen Reglement en het Tuchtreglement.  

 Zonder opmerkingen wordt het voorstel aangenomen. 
  
6. Notulen  

6.1. Vaststellen notulen Algemene ledenvergadering dd. 10 juni 2023 

− Er wordt verzocht om eerdere toezending van de notulen, daar dan alles nog vers in het geheugen zit. 
o Roel Goffin (voorzitter) antwoordt dat de notulen eerder worden gepubliceerd. (actie). 

− Een van de verenigingen heeft informatie over de WBTR gevraagd. 

− De heer Van Groen (AHV Achilles) heeft een vraag gesteld over de implementatie van de diverse 
onderzoeken Topcompetities. 
Jaap Wals (directeur) antwoordt dat enkele onderdelen uit de onderzoeken binnen de werkorganisatie zijn 
doorgevoerd. 

Aansluitend deelt de heer Van Groen (AHV Achilles) mede dat een opmerking over de begroting 2023-2024 uit de juni 
vergadering van 2023 niet in het verslag is opgenomen. 
De vraag had betrekking op het onderdeel van de begroting inkomsten 1.c. scheidsrechterkosten € 467.450.; uitgaven 
XIV.j 393.450. In voorgaande jaren zijn bij dit onderdeel de bedragen gelijkluidend. In de begroting 2023-24 wordt 
een bedrag van K 75 meer in rekening gebracht dat aan kosten wordt uitgegeven. In de toelichting wordt een bedrag 
genoemd van K 50. De vraag was wat de reden is geweest om K 75 meer te incasseren dat aan kosten wordt 
gemaakt? Bij welk onderdeel van de begroting K 75 is opgevoerd; aanvullend of er sprake is van een beleidswijziging 
in de financiering? 
De heer Van Groen (AHV Achilles) heeft inmiddels persoonlijk het antwoord ontvangen via de mail. Het antwoord dat 
Jaap Wals (directeur) heeft verstrekt, wordt aan het verslag toegevoegd. 
“Er wordt K 75 meer geïncasseerd voor de scheidsrechterregeling (1.c) dan wordt uitgegeven bij de 
scheidsrechterkosten (XIV.j.). Deze K 75 is bestemd voor de financiering van een (parttime) medewerker die uitvoering 
geeft aan het masterplan arbitrage en de out-of pocketkosten van de plan (bv. kosten scheidsrechter cafés) . Einde 
citaat.” 
 

De notulen worden met inachtneming van de gemaakte opmerkingen, met dank aan de samensteller, 
vastgesteld.  

 
7. Rondvraag 
Er wordt gevraagd hoe de subsidie voor de programma’s van de dames en heren zijn. Dames ontvangen subsidie, 
de Heren geen subsidie vanuit het NOC*NSF? 
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Roel Goffin (voorzitter): Heren voldeden nog niet aan de criteria. Op basis van de progressie die de heren boeken 
is de inzet vanuit het NHV om met ingang van de volgende Olympische cyclus wel subsidie voor de heren te 
verkrijgen.  
Dick van Groen (AHV Achilles): Er is aangegeven dat het nieuwe contributiemodel nog niet gereed is. Er ligt nog 
een kwestie die een oplossing verdient. Het betreft het garantiefonds van 500 K. Dat is ingesteld in 2012 om de 
liquiditeit van het NHV te waarborgen en om een faillissement te voorkomen. Er dient een voorstel te komen 
richting de ALV over een definitieve bestemming. 
Roel Goffin (voorzitter): dit punt zal besproken worden in bestuur, wordt op teruggekomen. 
Rob van de Vecht (Westsite): vraagt naar het aantal teams in de 1e divisie dames? Hier zou een evaluatie over 
plaatsvinden  na 3 jaar, wat is hiervan de status. 
Margôt: merkt op dat er meer voorstanders dan tegenstanders zijn. Verenigingen worden meegenomen in de 
evaluatie. 
Rob van de Vecht (Westsite): wanneer mag deze evaluatie worden verwacht: in de 1e divisie klinken diverse 
negatieve geluiden met name over de poule grootte.    
Bart van Someren (Heerle): leveringsplicht scheidsrechters: wat wordt met de gelden gedaan van de boetes?  
Margôt Hölscher (bestuurslid): de gelden worden gebruikt voor meer capaciteit en het verbeteren van het 
scheidsrechter corps:  initiatieven van verenigingen worden hiermee geholpen. 
Niet alleen kleine maar ook grotere clubs hebben ook moeite met het leveren van scheidsrechters en betalen van 
de boetes. 
Rob van de Vecht (Westsite): bedankt namens alle aanwezigen het bestuur en medewerker.   
  
 
8. Sluiting 
Roel Goffin (voorzitter) sluit de vergadering en dankt allen voor hun komst. Degenen die nog blijven en voorafgaand 
aan de wedstrijd nog wat eten en vervolgens de wedstrijd bezoeken, wenst de voorzitter een smakelijk eten en het 
genieten van de wedstrijd.           
 


